
   

 

 

1e Termijn Algemene Beschouwingen naar aanleiding van de begroting 2018. 

 

Voor ons ligt de laatste begroting van deze raadsperiode. Als VLP gaan we niet uitgebreid terug 
blikken op hetgeen bereikt is in de afgelopen 4 jaar. We hebben hier eerder verslag over gedaan en 
we verwijzen graag naar onze nieuwsbrief en de site. Het verleden ligt achter ons, moet niet 
vergeten worden, maar het is de toekomst die voor ons ligt en die ons als VLP aantrekt. 
 
De VLP is een ferm voorstander van een goede mix tussen ambitie en realiteitszin. De gemeente 
Beesel is een gemeente die onderscheidend is. Wij verwachten, nee eisen dit van onszelf maar ook 
van onze ambtenaren, college en gemeenteraad. Geen angst voor het vreemde, geen navelstaren, 
maar ambitie en vertrouwen in partners, organisatie, bedrijven en vooral burgers. 
 
Het is niet de cash die king is maar onze wil om onderscheidend te zijn. Er liggen de komende jaren 
met name in het sociale domein weer de nodige uitdagingen voor ons.  De vergrijzing binnen onze 
gemeente met de bijbehorende aandachtspunten , krimp die wellicht gekeerd kan worden, nieuwe 
wet- en regelgeving met als voorlopig “hoogtepunt” de omgevingswet, de vraag naar een eigen 
identiteit van de diverse kernen en ga zo maar door. 
 
De VLP gaat deze uitdagingen graag aan. Niet als politieke partij  maar als een groep betrokken lokale 
burgers die verder kijken dan vandaag en morgen. Ons programma is het programma van en voor 
onze gemeenschap. Een betrokken lokale entiteit zonder landelijke agenda, en die er ook nog is over 
10 of 20 jaar. 
 
De gemeente Beesel is een financieel gezonde gemeente. We hebben onze zaken goed op orde. De 
voorliggende begroting toont dit wederom aan.  Indien nodig wil de VLP de middelen die ter 
beschikking staan gebruiken ten bate van haar inwoners en haar gemeenschap. Als een goed 
huisvader met een lange termijn visie. En ja, dit mag baanbrekend en vernieuwend zijn en vraagt durf 
en geen retoriek van alle betrokken partijen. 
 
Uit de begroting blijkt dat de gemeente nadrukkelijk insteekt op  een kwaliteitsverbetering. Binnen 
diverse domeinen wordt de formatie uitgebreid om visie en beleid beter gestalte te kunnen geven. 
Als VLP hebben wij al eerder aangegeven dat de onderscheidende ambitie van onze gemeente 
ondersteunt moet worden met voldoende kwalitatief geschoold personeel. Met de nu voorliggende 
uitbreidingen in het personeelsbestand kan dan ook absoluut onze goedkeuring hebben. 
 
Zoals eerder gememoreerd is onze financiële positie gezond en kunnen voorliggende grote 
investeringen zoals Oppe Brik gedragen worden. Aandachtspunt voor de VLP blijven met name de 
diverse gemeenschappelijke regelingen en de verbonden partijen. Te vaak zijn we de afgelopen jaren 
geconfronteerd geworden met verliezen en/of verzoeken om reserves aan te vullen. Als relatief 
kleine partner in deze regelingen is onze invloed beperkt. De in gang gezette verdere samenwerking 
en informatieverstrekking tussen de betrokken gemeenteraden juichen wij dan ook van harte toe. 
 

 



We zijn zeer te spreken over het feit dat de voor ons liggende begroting gerealiseerd is zonder forse 
stijgingen in de lasten van burgers en bedrijven. Complimenten hiervoor aan het college en het 
ambtenarenkorps. Ook meerjarig ziet het plaatje er goed uit. 
 
Binnen het sociale domein zijn we als gemeente goed op weg. Onze burgers zijn tevreden over de 
dienstverlening zoals blijkt uit een recente enquête, inkomsten en uitgaven zijn inzichtelijk en daar 
waar twijfel is zijn risico’s benoemd en onderkend. Met name op het gebied van de Jeugdzorg 
spreken wij onze bezorgdheid uit. Het feit dat op diverse vlakken de regie bij derden ligt maakt het 
financiële plaatje ongewis. We onderschrijven en steunen de inspanningen van het college en het 
ambtenarenkorps om hier verdere grip en/of inzicht in te krijgen. 
 
Uit de begroting blijkt verder dat er nadrukkelijk inspanningen geleverd worden om de leefbaarheid 
binnen maar ook de uitstraling buiten onze gemeente verder te verbeteren. We juichen de 
revitalisering van diverse wijken nadrukkelijk toe en onderschrijven ook het bestaande 
woningbouwprogramma, het herstel van wegen, de voorgenomen verfraaiing van de entrees van de 
dorpen en de inspanningen met betrekking tot de winkelleegstand om maar enkele zaken te 
benoemen. En ja, er zijn ook twijfels. Te denken valt hierbij aan hoe de duurzaamheiddoelstellingen 
te realiseren zonder onze uitstraling als groene buffer en toeristische gemeente tussen de stedelijke 
gebieden Venlo en Roermond te verliezen. Een discussie die we graag met het college, 
ambtenarenkorps en de gemeenteraad aangaan. 
 
Uit de begroting komt naar voren dat we onze eigen buitendienst willen doorontwikkelen tot een 
Leer-Werkbedrijf. Dit vinden we als VLP een zeer goede ontwikkeling. In dit kader vragen we de 
verantwoordelijk wethouder om te onderzoeken of we werkzaamheden welke nu zijn uitbesteed, 
bijvoorbeeld het maaien van de voetbalvelden,  weer in eigen beheer kunnen gaan nemen. 
 
Samenvattend concluderen wij dat er een sluitende begroting ligt, wij als VLP het college en 
ambtenarenkorps hiermee nogmaals willen complimenteren, er mooie uitdagingen achter ons lagen 
en er nog vele voor ons liggen, maar dat wij als VLP deze graag aan gaan met onze burgers, bedrijven 
en verenigingen.      
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